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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.9.2018 

XLIX sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 28 września 2018 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie   13:30 

        zakończono o godzinie    16:00 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

               - Wojciech Rejterada 

 

Protokołowała      Inspektor Wydziału ORN UM 

                        - Małgorzata Adameit 

 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Pana Burmistrza – Wacława Olszewskiego, 

Zastępcę Burmistrza – Mariusza Miłuna, Wicestarostę Oleckiego – Kazimierza 

Iwanowskiego, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Roberta 

Wiśniewskiego. 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana. Nie 

jest to przekaz on-line. Nagrania z sesji będą udostępniane na gminnej stronie internetowej - 

www.olecko.pl oraz na urzędowym Facebooku. Utrwalony i udostępniony w Internecie 

będzie wizerunek i głos osób znajdujących się na sali konferencyjnej podczas obrad Rady 

Miejskiej w Olecku. Prosił radnych, aby podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób 

nieobecnych na sesji. Osoba fizyczna niebędąca osobą publiczną zabierając głos wyraża 

jednocześnie zgodę na upublicznienie wizerunku i danych osobowych.  

W związku z wejściem w życie Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 

2016/679 z 27 kwietnia 2017 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz. Urz. UE.L.2016.119.1), tzw.  RODO, na podstawie  

art. 13 ust. 1 i 2 poinformował, iż zasady przetwarzania danych osobowych oraz 

przysługujących prawach z tym związanych zostały podane do wiadomości publicznej  

w formie klauzuli informacyjnej, która też jest wywieszona przed wejściem do sali 

konferencyjnej. 

Prosił wszystkich o wypowiedzi do mikrofonu. 

 

Poinformował, iż ma zaszczyt podziękować Panu Tomaszowi Dunajowi i Panu 

Mateuszowi Gryncewiczowi, który dziś nie jest obecny, za zaangażowanie, profesjonalizm 

oraz bohaterską postawę w ratowaniu życia tonącego mężczyzny na Zalewie Koronowskim. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem oraz Zastępcą Burmistrza złożyli 

podziękowania Panu Tomaszowi Dunajowi oraz Komendantowi Powiatowemu Państwowej 

Straży Pożarnej w Olecku. 
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Komendant Powiatowy PSP w Olecku – Robert Wiśniewski 

poinformował, że strażacy w tym samym dniu łącznie uratowali 4 osoby, rano dwoje dzieci  

i matkę, a kilka godzin później mężczyznę. Niestety mężczyzna zmarł w szpitalu.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

oznajmił, iż w dniach 21 – 23 września 2018 r.  odbył się III Ogólnopolski Turniej Piłki 

Ręcznej „Młodzi Szczypiorniści Piaseczno”, w którym brały udział drużyny chłopców Czarni 

Olecko KS Granit (rocznik 2007 i młodsi, 2006 i 2004). 

Nasi szczypiorniści godnie zaprezentowali się w turnieju rangi ogólnopolskiej pokonując 

liczące się w kraju drużyny. Turniej był bardzo silnie obsadzony, brało w nim udział  

37 zespołów. Zawodnicy Czarnych Olecko rocznika 2007 wywalczyli złoto, pokonując 

wszystkie przeciwne drużyny. W finale zawodnicy z Olecka pokonali zespół PGE Vive 

Kielce 19:8. Wielkie ukłony dla trenera Pana Marka Strzyżewskiego, który przygotował 

drużyny do zawodów.  

Zaprosił do odebrania gratulacji i pamiątkowych dyplomów: 

 Trenera – Pana Marka Strzyżewskiego, 

 Kapitanów drużyn Wiktora Paszkowskiego i Wiktora Zamojskiego, 

 Tymona Ciechanowskiego, 

 Szymona Muszyńskiego, 

 Bartosza Stachelka,  

 Dominika Tylmana,  

 Antoniego Koneckiego,  

 Filipa Nowela,  

 Alana Łapińskiego,  

 Michała Tyczkowskiwgo,  

 Maksymiliana Chodukiewicza,  

 Mateusza Łazarskiego,  

 Igora Dąbrowskiego,  

 Kacpra Barszczewskiego,  

 Olafa Rynkiewicza. 

 

Pan Karol Rynkiewicz 

w imieniu trenera i zawodników podziękował władzom miasta za zaproszenie na sesję,  

a dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku oraz Klubowi Czarni Olecko 

za okazaną pomoc. Dodał, że zawodnicy grali z czołowymi drużynami z Polski, zaś Wiktor 

Zamojski i Tymon Ciechanowski zostali królami strzelców w swoich rocznikach. 

W sierpniu br. brali udział w turnieju organizowanym w Giżycku, gdzie również wywalczyli 

złote medale.   

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do realizacji porządku obrad.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy  

16 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 
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4. Stan zasobów mieszkaniowych gminy (mieszkania komunalne i socjalne) w latach  

2016-2017. Analiza kosztów remontów – referat Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku. 

5. Podsumowanie sezonu letniego – referat Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

6. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko, 

b) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

c) uchylenia uchwały w sprawie podziału Sołectwa Kukowo, 

d) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Oleckiemu, 

e) pozbawienia kategorii dróg gminnych, 

f) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

g) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży, 

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie  

pn. „Wykonanie chodników na ul. Batorego (odcinek od ul. Kościuszki  

do ul. Kasprowicza)ˮ, 

i) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko, 

j) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej 

linii elektroenergetycznej 110 kV, 

k) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście I” 

w Olecku dla obszaru przy ul. Stromej i Placu Wolności, 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028, 

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok, 

n) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu z zakresu ochrony 

zdrowia. 

9.  „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

zgłosił wniosek o ujęcie w punkcie 8 porządku obrad sesji: 

ppkt o) i p) projektów uchwał odpowiednio w sprawach: 

 przyjęcia do realizacji przez Gminę Olecko zadania z zakresu administracji rządowej, 

dotyczącego przedsięwzięcia w zakresie edukacji patriotycznej i obywatelskiej dzieci  

i młodzieży w ramach programu wieloletniego ,,Niepodległa”, 

 zmiany uchwały w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane lokalnym 

transportem zbiorowym w Olecku. 

Projekty uchwał były omawiane na wszystkich posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

przypominał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem wniosku głosowało  

16 radnych. 
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Wniosek uzyskał bezwzględną większość głosów i  wprowadzono do punktu 8 porządku 

obrad sesji – podjęcie uchwał w sprawach: 

 o) przyjęcia do realizacji przez Gminę Olecko zadania z zakresu administracji 

rządowej, dotyczącego przedsięwzięcia w zakresie edukacji patriotycznej  

i obywatelskiej dzieci i młodzieży w ramach programu wieloletniego 

,,Niepodległa”, 

 p) zmiany uchwały w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane 

lokalnym transportem zbiorowym w Olecku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.103.2018 z dnia 28 sierpnia 2018 r. w sprawie wytycznych 

do sporządzenia projektu uchwały budżetowej Gminy Olecko na 2019 rok i projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2028; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.104.2018 z dnia 31 sierpnia 2018 r. w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Olecko na 2018 rok; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.105.2018 z dnia 3 września 2018 r. zmieniające 

zarządzenie w sprawie powołania stałej Komisji Przetargowej w Urzędzie Miejskim  

w Olecku do przygotowania i przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień 

publicznych oraz określenie trybu pracy komisji; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.106.2018 z dnia 4 września 2018 r. w sprawie zarządzenia 

wyborów do Oleckiej Rady Młodzieżowej; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.107.2018 z dnia 10 września 2018 r. w sprawie powołania 

Obwodowych Komisji Wyborczych do przeprowadzenia wyborów Oleckiej Rady 

Młodzieżowej; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.108.2018 z dnia 12 września 2018 r. w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości. Dotyczy nieruchomości o powierzchni  

0,129 ha i 1,0182 ha położonych w obrębie geodezyjnym Rosochackie; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.109.2018 z dnia 12 września 2018 r. w sprawie 

wydzielenia lokali socjalnych z mieszkaniowego zasobu Gminy Olecko. Wydzielono 

5 lokali w budynku Rosochackie 30 oraz 1 lokal w budynku Grunwaldzka 5; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.110.2018 z dnia 14 września 2018 r. w sprawie powołania 

operatorów systemów informatycznych obwodowych komisji wyborczych  

w wyborach samorządowych zarządzonych na dzień 21 października 2018 r.; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.111.2018 z dnia 14 września 2018 r. w sprawie 

przeznaczenia do zbycia oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonej na terenie 

Gminy Olecko. Dotyczy lokalu przy ul. Kopernika 1 w Olecku; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.112.2018 z dnia 18 września 2018 r. w sprawie 

przeprowadzenia gminnego ćwiczenia pk „OLECKO 18”; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.113.2018 z dnia 21 września 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Stypendialnej w celu rozpatrzenia złożonych wniosków o przyznanie 

stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji 

szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.114.2018 z dnia 24 września 2018 r. w sprawie ustalenia 

minimalnych stawek opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej w Urzędzie Miejskim w Olecku; 
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 Zarządzenie Nr ORN.0050.115.2018 z dnia 24 września 2018 r. w sprawie ustalenia 

minimalnych stawek opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej w jednostkach oświatowych Gminy Olecko; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.116.2018 z dnia 24 września 2018 r. w sprawie ustalenia 

minimalnych stawek opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji w Olecku. 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

Ogłoszono: 

 przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerami geod. 

621/11 i 629/14 o łącznej powierzchni 385 m
2
,  zabudowanej budynkiem mieszkalnym, 

położonej w Olecku przy ul. Zielonej 6. Przetarg odbędzie się w dniu 16 października 

2018 r. 

 

Zawarto umowy notarialne: 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr geod. 43/2 o powierzchni  

2.976 m
2
, położonej w Zatykach, przeznaczonej na cele rolne, 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr geod. 1311/3 o powierzchni  

482 m
2
, położonej w Olecku przy ul. Przemysłowej,  

 na wniesienie aportem na rzecz Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka  

z o.o. w Olecku nieruchomości gruntowych zabudowanych urządzeniami wodno-

kanalizacyjnymi, 

 na nabycie w drodze darowizny na rzecz Gminy Olecko nieruchomości oznaczonej 

numerami geodezyjnymi 110/8 i 172/3 o łącznej powierzchni 1.472 m
2
  

w Rosochackich, przeznaczonej pod realizację zadania własnego w zakresie dróg 

gminnych. 

 

 Odnośnie szkód suszowych w uprawach – na poprzedniej sesji informował,                      

że wszystkie protokoły wysłane zostały do Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie. 

Zgodnie z ustaleniami dopuszczone było wysłanie protokołów bez podpisu rolnika.  

Po ich zaopiniowaniu – Urząd Wojewódzki odsyła do właściwych Oddziałów 

Ośrodka Doradztwa Rolniczego dwa egzemplarze protokołów. Po ich otrzymaniu 

ODR zaprasza rolnika do podpisania i jeden egzemplarz oddaje rolnikowi, drugi 

odsyła do Urzędu Wojewódzkiego. Wniosek do Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa o wypłatę odszkodowania składa się z tymże protokołem. 

Olecki Oddział ODR otrzymał zwrot tylko cząstkowej ilości protokołów – na dzień  

26 września br. było ich 14, a wszystkich wniosków zostało złożonych 271. 

 

 Minister Rolnictwa podjął decyzję o wydłużeniu do dnia 31 października 2018 r. 

terminu składania wniosków do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa  

o udzielenie pomocy finansowej gospodarstwom, w których wystąpiły szkody 

spowodowane suszą. 

 

 Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad w Olsztynie Rejon w Ełku 

zawiadomiła tutejszy urząd o przypadkach usuwania i niszczenia podczas prac 

polowych – znaków granicznych z napisem „Pas drogowy”. Nadmieniam, że zgodnie 

art. 277 Kodeksu karnego – „Kto znaki graniczne niszczy, uszkadza, usuwa, przesuwa 

lub czyni niewidocznymi albo fałszywie wystawia, podlega grzywnie, karze 

ograniczenia wolności albo pozbawienia wolności do lat 2.”. Zaapelował  

do użytkowników gruntów przylegających do dróg publicznych o prowadzenie prac 

polowych w taki sposób, aby nie zaorywać pasów drogowych i nie usuwać słupków 

wyznaczających ich granice. 

 Zadania inwestycyjne zrealizowane: 
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 zagospodarowano teren rekreacyjny wraz z domkiem modułowym w Kijewie,  

 zakończono przebudowę budynku mieszkalnego w miejscowości Rosochackie. 

Gmina pozyskała 5 mieszkań socjalnych, 

 ukończono budowę altany w Imionkach, 

 zakończono I etap przebudowy drogi Świdry-Dzięgiele, 

 zakupiono urządzenia siłowni zewnętrznej w Borawskich. 

 

 Zadania inwestycyjne w trakcie realizacji: 

 przebudowa targowiska miejskiego w Olecku, 

 trwa sporządzanie projektu technicznego: 

 budowy wielofunkcyjnego boiska przy SP2 w Olecku,  

 budowy ulicy od ul. 11 Listopada do ul. Produkcyjnej w Olecku, 

 budowy ulicy Przemysłowej w Olecku, 

 budowy drogi Lipkowo,  

 przebudowa placu zabaw przy Placu Wolności w Olecku. Zdemontowane 

urządzenia zostaną ustawione na podwórku między ul. Kopernika, 11 Listopada  

i Składową zgodnie z wolą mieszkańców, 

 ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega  

i zlewni jeziora Oleckie Wielkie, 

 budowa ulic Dębowej, Grabowej i Kasztanowej w Olecku, 

 przebudowa i rozbudowa amfiteatru w Olecku, 

 budowa świetlicy wiejskiej z boksem garażowym w Gąskach, 

 rozbudowa świetlicy wiejskiej w Borawskich, 

 zagospodarowanie terenu przy ul. Kolejowej 20-28A, 

 zmiana sposobu użytkowania wraz z adaptacją na cele mieszkaniowe poddasza  

w budynku mieszkalno-usługowym w Babkach Oleckich 16,  

 rozbudowa monitoringu miejskiego w Olecku – opracowanie kompletnej 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej monitoringu obiektów: Skate Park, 

użytek ekologiczny „Długi mostek”, amfiteatr, MOSiR,  Wiewiórcza Ścieżka na 

wysokości hali, „SKOCZNIA”.  Wystąpiono o pozwolenie na budowę, 

 budowa drogi gminnej Dąbrowskie – droga wojewódzka – wczoraj wpłynęła  

1 oferta na realizację zadania, 

 budowa parkingu na Osiedlu Siejnik, 

 dostawa i montaż altany w Dąbrowskich, 

 trwa rozpatrywanie złożonych do 17 września wniosków do MPZP – Kukowo 3  

i MPZP – Rosochackie 1. W ciągu 2 najbliższych miesięcy sporządzane będą 

projekty planów miejscowych, a następnie przekazane do zaopiniowania  

i uzgodnień,  

 projekty MPZP w Sedrankach (tereny zabudowy mieszkaniowo – usługowej) oraz 

MPZP na Os. Siejnik (tereny zabudowy wielorodzinnej i jednorodzinnej  

z usługami), a także zmiana MPZP przy ul. Ełckiej (planowana Policja)  

i Produkcyjnej (teren mieszkaniowy) uzyskały pozytywną opinię Gminnej 

Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej i w najbliższym czasie zostaną 

przekazane do zaopiniowania i uzgodnień, 

 projekty MPZP w Olecku – Kolonii (tereny produkcyjno - usługowe) oraz MPZP 

w Gąskach (zabudowa letniskowa, rekreacyjna i mieszkaniowa) zostały 

przekazane do zaopiniowania przez gminną komisję urbanistyczną, 

 projekt MPZP w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 (teren za linią PKP przy  

ul. Wiejskiej i Leśnej) uzyskał wszystkie wymagane przepisami opinie  

i uzgodnienia. W październiku planowane jest wyłożenie projektu planu  

do publicznego wglądu.   
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 Zakończono budowę sieci wodociągowej Doliwy – odcinek przy drodze 

wojewódzkiej. 

 

 Zakończono prace przy modernizacji oczyszczalni ścieków w Gąskach. Zamontowano 

2 zbiorniki typu SBR z systemem napowietrzania, pełny system monitoringu  

i sterowania oraz wykonano staw z retencją odcieku. Zainteresowane osoby mogą 

obejrzeć obiekt po uprzednim powiadomieniu przedsiębiorstwa.  

 

 Zakończono roboty instalacyjne przy budowie sieci wodociągowej w ul. Łąkowej – 

obecnie trwają prace porządkowe. W ciągu 2 tygodni w miejscach rozkopów zostanie 

położona masa betonowa. 

 

 W miejscowości Giże zamontowano nową 2-pompową przepompownię ścieków.  

 

 Trwa uzupełnianie ubytków i równanie dróg gminnych oraz oczyszczenie pasów 

drogowych i rowów z krzewów, głównie na trasach przejazdów autobusów 

dowożących dzieci do szkół na terenie Gminy Olecko. 

 

 Trwają prace porządkujące ewidencyjne przebiegi dróg gminnych na terenie wiejskim, 

w ramach działań prowadzone są okazania geodezyjne granic dróg o niejasnym 

przebiegu, montaż betonowych słupków „pas drogowy”, a także podejmowane  

są działania mające na celu likwidację dróg nieistniejących. Częstym działaniem 

obserwowanym na drogach wiejskich jest ich zaorywanie przez rolników oraz 

niszczenie znaków granicznych.  

 

 Odtworzona została droga wewnętrzna łącząca Lesk z drogą wojewódzką. Droga 

wykonana jako ciąg pieszo-rowerowy nadal pozostaje wyłączona dla ruchu pojazdów 

samochodowych, ze względu na niestabilne podłoże (tereny bagniste). Prace zostały 

wykonane stosunkowo niewielkim nakładem finansowym, z wykorzystaniem 

drogowych płyt żelbetowych. Trwa egzekucja prawomocnego wyroku sądowego,  

na podstawie którego sprawca zniszczenia drogi został zobowiązany do zapłaty  

na rzecz Gminy Olecko kwoty 165.305,10 zł wraz z należnymi odsetkami.  

 

 Zakończono zagospodarowanie terenu zieleni miejskiej przy ul. Baczyńskiego. 

Utwardzone zostały alejki wzdłuż skweru, posadzono nowe rośliny i drzewa, 

ustawione zostały ławki i kosze oraz elementy siłowni zewnętrznej.  

 

 Trwa procedura wyboru wykonawcy na kompleksową modernizację oświetlenia 

ulicznego na terenie całej Gminy Olecko. W ramach zadania wymienione zostaną 

wszystkie oprawy na LED-owe, zamontowane zostanie bezprzewodowe sterowanie 

uliczne, a przejścia dla pieszych objęte zostaną szczególnym doświetleniem. 

Dodatkowo pojawi się nowe oświetlenie świąteczne oraz stała ekspozycja świąteczna 

na Placu Wolności. 

 

 Po prawie dwóch miesiącach trudnych negocjacji, udało się przywrócić komunikację 

miejską na terenie miasta. Usługi świadczy dotychczasowy przewoźnik – firma LELO. 

Dziś wpłynęła informacja, że chętnych do korzystania z przejazdów jest mniej niż 

poprzednio. Prosił, by zachęcać mieszkańców do korzystania z linii.  

 

 Trwa program dofinansowania wymiany starych, nie ekologicznych kotłów na nowe, 

spełniające obecne wymagania norm środowiskowych. Pomimo braku chęci 

współpracy z Wojewódzkim  Funduszem Ochrony Środowiska w Olsztynie i odmową 

udzielenia pożyczki na działania służące ochronie powietrza, udało się   

wygospodarować w budżecie Gminy Olecko własne środki finansowe i podpisać 
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umowy ze wszystkimi, którzy złożyli wniosek o wsparcie finansowe ze strony Gminy 

Olecko. Łącznie w tym roku, dzięki programowi, zlikwidowano 180 kominów, 

głównie w obrębie miasta. 

 

 Trwają roboty budowlane polegające na wykonaniu wewnętrznej instalacji 

centralnego ogrzewania w lokalach budynku Plac Wolności 21 i 21A w Olecku.  

 

 Trwa remont dachów budynków mieszkalnych Plac Wolności 11A i 21A.  

 

 Trwa budowa dojazdu do posesji przy ul. Parkowa 7 oraz miejsc postojowych przy  

ul. Parkowa 1. Prace mają zostać wykonane do 16 października 2018 r. 

 

 29 września br. o godz. 18:00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

odbędzie się spotkanie zorganizowane przez Ministerstwo Ochrony Środowiska   

w sprawie programu „Czyste powietrze”. W ramach tego programu właściciele 

domów jednorodzinnych mogą ubiegać się  o dofinansowanie na termomodernizację 

budynków. Program  koncentruje się na termomodernizacji oraz efektywnym 

zarządzaniu energią  w gospodarstwach domowych, co pozwoli zmniejszyć ilość 

zużywanej energii cieplnej  i rzeczywiste oszczędności finansowe. Program 

Priorytetowy Czyste Powietrze daje możliwość uzyskania wsparcia finansowego przez 

osoby fizyczne, właścicieli domów jednorodzinnych na ocieplenie domu, wymianę 

okien czy na wymianę starego, wysokoemisyjnego kotła grzewczego. 

 

 Złożone zostały wnioski o dofinansowanie: 

 przebudowy drogi gminnej w miejscowości  Gordejki Małe o długości 1,92 km. 

Wartość zadania wynosi: 2.177. 708,10 zł, 

 budowy  drogi gminnej o długości 1,497 km i odcinka drogi gminnej  

w miejscowości Możne o długości 1,78 km. Wartość zadania wynosi: 

1.990.433,10 zł. 

 

 W dniach 4-18  września 2018 r. mieszkańcy Olecka mogli zdecydować na co zostanie 

przeznaczone 250.000 złotych i oddać swój głos na jeden wybrany projekt 

inwestycyjny oraz jeden projekt z zakresu ochrony zdrowia. Inwestycją, która 

uzyskała najwięcej, bo 552 głosy, jest projekt „Zdrowe Tężnie  Solankowe w Olecku”, 

natomiast zwycięskim zadaniem z zakresu ochrony zdrowia, okazał się projekt „Mapa 

Serc” – 810 głosów. 

 

 W sierpniu producenci rolni złożyli 195 wniosków o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej,  

w związku z tym Gmina złożyła wniosek do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  

o przekazanie dotacji celowej na to zadanie w kwocie 280.764,11 zł. 

 

 W dniu 3 września 2018 r. w Szkole Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku 

odbyła się Gminna Inauguracja roku szkolnego 2018/2019. 

 

 Do dnia 17 września 2018 r. Wydział Edukacji, Kultury i Sportu przyjmował wnioski 

o przyznanie stypendium szkolnego dla uczniów z gminy Olecko znajdujących się  

w trudnej sytuacji materialnej wynikającej z dochodów na osobę w rodzinie. Łącznie 

wpłynęły 363 wnioski. 

 

 W dniu 17 września 2018 r. do Kuratorium Oświaty w Olsztynie został złożony przez 

Gminę Olecko wniosek o liczbie uczniów uprawnionych do objęcia rządowym 

programem pomocy „Wyprawka szkolna”. Wniosek o dofinansowanie zakupu 
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podręczników opiewał na łączną kwotę 16.800,00 zł i obejmował 49 uczniów 

wskazanych przez szkoły, dla których organem prowadzącym jest Powiat Olecki. 

 

 Do 10 września 2018 r. złożono 57 wniosków o przyznanie stypendium Burmistrza  

za osiągnięcia w sporcie, nauce oraz dziedzinie artystycznej. Dzisiaj przyjęte zostało 

zarządzenie w sprawie przyznania stypendiów. Stypendium przyznano aż 53 uczniom. 

4 października w Regionalnym Ośrodku Kultury w Olecku o godzinie 16:30 odbędzie 

się gala wręczenia stypendiów, na którą wszystkich serdecznie zaprosił. 

 

 8 września odbyła się 7. edycja akcji „Narodowe Czytanie”. W tym roku czytano 

„Przedwiośnie” Stefana Żeromskiego.  

 

 14 września miał miejsce wernisaż wystawy Ireny Bożeny Kopiczko w galerii 

Prawdziwej Sztuki im. Andrzeja Legusa. 

 

 15 września w Hali „Lega” odbyły się warsztaty Pomysłodajni. 

 

 16 września odbyły się obchody 100-lecia odzyskania niepodległości i miał miejsce 

uroczysty program w Regionalnym Ośrodku Kultury w Olecku. Uroczystości 

uświetniały występy uczniów Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza  

w Olecku. 

 

 23 września odbyły się gminne dożynki. Podczas tegorocznego Święta Plonów  

na Placu Wolności prezentowały się m.in. organizacje i instytucje powiązane  

z rolnictwem oraz gminne sołectwa. Podziękował wszystkim bardzo serdecznie  

za udział i zaangażowanie w tegorocznym Święcie Plonów. 

 

 Ruszyła kolejna edycja Programu powszechnej nauki pływania „Umiem pływać”,  

w ramach której uczniowie klas I-III szkół podstawowych uczestniczą w bezpłatnych 

zajęciach z nauki pływania. W okresie od września do 7 grudnia w programie weźmie 

udział 10 grup liczących łącznie 131 uczniów z siedmiu szkół podstawowych.  

 

 W dniu 4 września zarządzone zostały wybory do Oleckiej Rady Młodzieżowej  

na kadencję 2018-2020.  

 

 Rozpoczyna się kolejny rok akademicki 2018/2019 Uniwersytetu Trzeciego Wieku  

w Olecku. Uroczysta inauguracja odbędzie się 6 października 2018 r. o godz. 12:00  

w sali kina Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”. 

 

 W październiku obchodzony jest Międzynarodowy Dzień Osób Starszych i Europejski 

Dzień Seniora. W związku z powyższym w dniu 14 października o godz. 13:00  

planowana jest SENIORIADA, w ramach której odbędzie się koncert w Regionalnym 

Ośrodku Kultury w Olecku „Mazury Garbate”.  

 

 Przypomniał o dyżurach eksperta ZUS, najbliższy zaplanowany jest  

na 12 października br. 

 

 30 września upływa termin składania wniosków o realizację przedsięwzięć w ramach 

funduszu sołeckiego na 2019 rok. Prosił, aby zakresy zadań i szacunkowe koszty 

konsultować z pracownikami odpowiednich wydziałów merytorycznych. 

 Trwają prace nad wykonaniem Pomnika Niepodległości w Olecku. Jego odsłonięcie 

planuje się na 11 listopada 2018 r. podczas uroczystości związanych  

z obchodami Święta Niepodległości. 
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 We wrześniu gmina gościła dwie delegacje zagraniczne: z Estonii i Litwy. 

 3 września 2018 r. w Urzędzie Miejskim w Olecku, Plac Wolności 3 został otwarty 

Punkt Obsługi Klienta Stowarzyszenia „Centrum Rozwoju Ekonomicznego  

Pasłęka”. W Punkcie można uzyskać informacje na temat pożyczki unijnej – pożyczki  

rozwojowej oraz pożyczki inwestycyjnej z premią. Skorzystać z niej mogą mikro, 

małe i średnie firmy, których lokalizacja znajduje się na terenie województwa 

warmińsko-mazurskiego. Wartość pożyczki od 5.000 do 1.000.000 złotych,  

z najniższym oprocentowaniem w województwie od 0,93%. Na etapie przygotowania 

wniosku jak i jego rozpatrzenia, wsparcie jest bezpłatne. 

 

 21 października br. odbędą się wybory samorządowe. Zachęcił wszystkich  

do wzięcia udziału. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 W związku ze zgłoszonym na ostatniej sesji wnioskiem radnego Wojciecha 

Leonarczyka w sprawie wypracowania przez Radę Miejską działań dotyczących 

koncepcji transportu publicznego. W dniu 31 sierpnia br. wystąpił do radnego  

o pisemne przedłożenie pomysłów w tym zakresie, celem przedyskutowania ich  

na posiedzeniach komisji we wrześniu. Do tej pory nie wpłynęło pismo od radnego. 

 

 Do wiadomości wpłynęło pismo Burmistrza, iż na wezwanie do sprecyzowania treści 

żądania w podaniu złożonym w dniu 4 września 2018 r. dotyczącym skargi  

na kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku wnioskodawca 

Eugenisz K. doprecyzował, by pismo rozpatrzył Burmistrz. 

 

 W dniu 7 września br. wpłynęła Uchwała Nr RIO.VIII-0120-496/2018 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 5 września 2018 

roku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Olecka informacji  

o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2018 r. Opinia jest pozytywna. 

 

 Starosta Olecki zwrócił się z prośbą o rozpowszechnienie informacji  

o organizowanej akcji badań profilaktycznych płuc w ramach Narodowego Programu 

Zwalczania Chorób Nowotworowych. Istnieje możliwość wykonania bezpłatnego 

badania tomografii komputerowej klatki piersiowej.  

 

 Komendant Powiatowy Policji w Olecku zwrócił się z prośbą o ujęcie  

w budżecie gminy na 2019 r. kwoty 19.000 zł celem wsparcia finansowego jednostki. 

 

 W dniu 17 września br. Burmistrz przedłożył analizę oświadczeń majątkowych 

zastępcy burmistrza, sekretarza i skarbnika gminy, osób wydających decyzje 

administracyjne, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz prezesów spółek 

gminnych. W żadnym oświadczeniu nie stwierdzono uchybień. Natomiast Naczelnik 

Urzędu Skarbowego w Olecku przesłał, zgodnie z właściwością, oświadczenie 
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majątkowe Radnej Justyny Cieślukowskiej do Pierwszego Urzędu Skarbowego  

w Bydgoszczy, zaś w dniu 18 września br. przesłał informację dotyczącą 

przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radych złożonych wg stanu  

na dzień 31 grudnia 2017 r. Uchybienia stwierdzono w oświadczeniach dwóch 

radnych – Zbigniewa Aksienionka i Wojciecha Leonarczyka.  

 

 W dniu 27 września 2018 r. do Rady Miejskiej w Olecku wpłynęło pismo Pani 

Wiolety Ch. w sprawie zatrudnienia jako nauczyciela. Ze względu na dużą ilość 

danych osobowych, w tym danych wrażliwych, sprawa nie będzie opublikowana  

w BIP, ani przesłana radnym pocztą elektroniczną. Została zarejestrowana pod  

nr ORN.0004.40.2018 i znajduje się do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

 

 Dyrektorzy: 

 Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku, 

 Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku 

poinformowali o zawartych umowach najmu. 

 

 Miał zaszczyt reprezentować Radę Miejską: 

 na Gminnej Inauguracji Roku Szkolnego 2018-2019 w Szkole Podstawowej  

Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku, 

 podczas Dożynek Parafialno-Wiejskich w Judzikach, 

 na festynie rodzinnym „Pożegnanie lata” w Lenartach, 

 na Gali Sportowa Polska 2018, 

 podczas uroczystej akademii – Solidarność w hołdzie Ojczyźnie, 

 na Święcie Plonów, 

 Dożynkach Sołeckich we wsi Możne. 

 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

o 11 września 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji  Rewizyjnej, 

o 14 września 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej, 

o 19 września 2018 r. odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji, 

o 25 września 2018 r. odbyły się posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji oraz Komisji Planowania, Budżetu  

i Gospodarki, 

o 26 września 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa.  

 

Wszystkie sprawy wniesione do biura Rady Miejskiej są udostępnione do wglądu                               

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

odnośnie wypracowania koncepcji komunikacji miejskiej na terenie miasta w jego odczuciu 

nie widzi chęci do współpracy w tej sprawie. Wnosił, iż to on ma się tym zająć, ale może 

niech nowa rada się tym zajmie, bez emocji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

wyjaśnił, iż nie chodziło o to, by radny się tym zajął, ale radny wystąpił z wnioskiem i dlatego 

prosił o zgłoszenie propozycji. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Stan zasobów mieszkaniowych gminy (mieszkania komunalne i socjalne) 

w latach 2016-2017. Analiza kosztów remontów – referat Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Bagieński 

odczytał  referat – treść w załączeniu do protokołu.  

Podziękował członkom komisji za 4-letnią współpracę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

podziękował przewodniczącemu i członkom komisji za przygotowanie referatu. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Podsumowanie sezonu letniego – referat Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski 

odczytał referat – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

podziękował przewodniczącemu oraz członkom komisji za przygotowanie referatu i zapytał, 

czy są pytania do przedstawionych informacji. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy zorganizowano spotkanie z przedstawicielami bazy hotelarskiej  

i gastronomicznej, na którym przedstawiono wyniki ankiet świadczących o spadku jakości 

usług hotelowych i braku miejsc noclegowych w sezonie.  

Pamięta spotkanie na początku 2015 r., kiedy do sali przyszli przedsiębiorcy związani  

z bazą gastronomiczną i hotelarską, którzy byli przeciwni, aby samorząd remontował hotel  

i przyjmował na koszt wszystkich mieszkańców jego utrzymanie.  

Zaproszenie przedstawicieli na posiedzenie komisji nie jest jedynym sposobem rozmów  

z nimi. Samorząd ma dużo do zrobienia.  

Gmina będzie budować hotel, a nie uporządkowała drogi zjazdowej z dawnego Hotelu 

Olecko. Pani dyrektor twierdzi, iż 1,5 roku czekają na rozmowy. Wiele miesięcy temu 

Burmistrz na posiedzeniu komisji potwierdził, iż zjazd będzie robiony. Obecnie jest to jeden 

zwał żwiru na parking przed stadionem. 

Oczekuje na nawiązanie dialogu gminy z przedstawicielami bazy noclegowej  

i gastronomicznej, gdyż to przedsiębiorcy winni zarabiać na turystyce. 

Prosi o uwzględnienie dostępności Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury 

Garbate” dla osób niepełnosprawnych. Obecny podjazd to za mało, ponieważ na piętra nie ma 

dostępu osobom z niepełnosprawnością i osobom starszym – potrzebna jest winda. 

Najważniejszy obiekt z dziedziny kultury jest niedostępny osobom z niepełnosprawnością. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski 

poinformował, że wysłano zaproszenia w sumie do 57 podmiotów z bazy gastronomiczno-

hotelowej, ale nikt nie przybył na spotkanie.  



 13 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż w zeszłym roku MOSiR przeprowadził ankiety i ich wyniki przedstawił 

przedsiębiorcom. Generalnie byli oburzeni, iż nie jest prawdą zła jakość żywienia. Nie można 

traktować wszystkich jednakowo. Niektóre lokale cieszą się bardzo dobrą opinią. 

W sezonie miejsc noclegowych w Olecku brakuje, gdyż Hotel Olecko został przekształcony 

w uzdrowisko.  

Jeśli chodzi o budowę Hotelu Maraton, na spotkaniu kilka lat temu była mowa, aby gmina nie 

zajmowała się sprawami budowy hotelu, bo jest to kompetencja przedsiębiorców, a nie 

gminy. Wówczas propozycja „upadła”, ale należy do sprawy wrócić, bo miejsc noclegowych 

brakuje. 

Odnośnie zjazdu w stronę gminnych obiektów sportowych od strony dawnego Hotelu 

Maraton, gmina w celu uporządkowania terenu zaproponowała wymianę gruntów, gdyż 

właściciel hotelu zajął bezumownie część terenów gminnych od strony wąskotorówki.  

Z różnych względów do tej wymiany nie doszło i raczej szybko nie dojdzie. Gmina nie może 

ponosić kosztów na nie swoim terenie i jednym z rozwiązań jest zamknięcie zjazdu.  

ROK w Olecku „Mazury Garbate” jest częściowo dostępny osobom niepełnosprawnym. 

Potwierdził, iż należy zrobić windę. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski                               

i oświadczenia radnych. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje i wnioski: 

 zaznaczył, iż dużo inwestycji gminnych w jednym czasie wykonuje ta sama firma lub 

konsorcjum, w którym jest ta firma. Zapytał, czy nie ma zagrożenia jeśli chodzi  

o wykonanie robót budowlanych na Wiewiórczej Ścieżce oraz z czego wynikają 

opóźnienia w realizacji innych zadań. Prosił o przygotowanie informacji w tym 

zakresie i powiadomienie mieszkańców,  

 odnośnie modernizacji oświetlenia ulicznego w trybie partnerstwa publiczno-

prywatnego prosił o udzielenie informacji, jakie są warunki tego partnerstwa, 

harmonogram realizacji zadania, jaki jest obszar objęty inwestycją (miasto czy wieś). 

W wykazie umów zawartych przez gminę Olecko jest informacja, że została zawarta 

umowa na dostawę energii elektrycznej do budynków użyteczności publicznej oraz na 

potrzeby oświetlenia ulicznego do 2020 roku. Chciał wiedzieć, czy cena jest dobra,  

a długi okres umowy gwarantuje niezmienność cen. Prosił o przygotowanie informacji 

na piśmie i jej upublicznienie, 

 zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady Miejskiej o podanie szczegółów 

dotyczących jego wypowiedzi na wspólnym posiedzeniu komisji na temat 

podsumowania sezonu letniego w zakresie podwyżek dla sfery budżetowej. Chciał 

wiedzieć, czy każdy pracownik sfery budżetowej dostanie 150 zł podwyżki, zgodnie  

z wnioskiem Małej Ojczyzny Olecko. Padło też stwierdzenie, że w kolejnych latach 

również będą podwyżki. Zapytał, w jakiej procedurze to zostało zgłoszone oraz, czy 

podwyżki będą zagwarantowane w kolejnych latach w budżecie i w WPF, 

 prosił by zwrócić się do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Olsztynie o włączenie latarni przy skrzyżowaniu obwodnicy z drogą w kierunku 

Giżycka.  

   

Radny Karol Sobczak 

zgłosił następujące wnioski: 

 poinformował, iż Burmistrz obiecał na sesji w maju grupie oleckiej młodzieży, która 

otrzymała dofinasowanie na realizację swoich działań, że będą mogli zaprezentować 
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swoje działania na sesji czerwcowej. Młodzież czekała na zaproszenie i niestety  

do dzisiaj nie doczekała się na nie. Wyraził żal w ich imieniu, 

 oznajmił, że nie otrzymał odpowiedzi na zapytanie z ostatniej sesji w sprawie 

wyróżnienia „Pasjonat Sportowej Polski”, które otrzymał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Olecku. Chciał wiedzieć, czy otrzyma odpowiedź, 

 na podstawie art. 2 ust. 1 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 

2001 r. złożył wnioski o udostępnienie informacji publicznej w zakresie: 

 ilości przeprowadzonych przez poszczególne wydziały Urzędu Miejskiego  

Olecku postępowań na roboty budowlane z zastosowaniem ustawy Prawo 

zamówień publicznych z podziałem na lata 2016, 2017 i 2018, 

 ilości ww. postępowań unieważnionych z podaniem przyczyny w latach 2016, 

2017, 2018, 

 ilości podatników, których zwolniono z podatku od nieruchomości w 2018 r. 

wraz z podaniem łącznej wartości umorzeń, 

 ilości zatrudnionych pracowników na stanowiskach urzędniczych  

w poszczególnych wydziałach Urzędu Miejskiego w Olecku na dzień 

28.09.2018 r., 

 średniego miesięcznego wynagrodzenia pracowników na stanowiskach 

urzędniczych w poszczególnych wydziałach (bez stanowisk kierowniczych) 

Urzędu Miejskiego w Olecku na dzień 28.09.2018 r., 

 średniego miesięcznego wynagrodzenia pracowników na stanowiskach 

kierowniczych (bez stanowiska burmistrza) Urzędu Miejskiego w Olecku  

na dzień 28.09.2018 r., 

Poinformował, iż w przerwie przekaże wnioski na piśmie Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski i oświadczenie: 

 poinformował, iż złożył wniosek do budżetu gminy na 2019 r.,  

o dofinansowanie inwestycji Powiatu Oleckiego – budowa podwyższonego przejścia 

dla pieszych na wysokości sklepu „Kielich”. W związku z tym, że na dzisiejszej sesji 

będzie podejmowana uchwała o przejęciu przez gminę ul. Kościuszki, wniosek będzie 

dotyczył wykonania inwestycji w całości przez gminę. Na wniosek mieszkańców, 

jeszcze w poprzedniej kadencji, starał się, aby próg zwalniający powstał.  

W tej sprawie składał wnioski do budżetu powiatu i w trakcie roku. Powiatowy Zarząd 

Dróg cały czas był przeciwny budowie progu. W tym roku również planował złożyć 

wniosek do budżetu powiatu. Przygotował informację z policji o 8 zdarzeniach  

drogowych na tej ulicy od 2013 do początku 2018 r. Odnalazł opinię policji na ten 

temat, która mówi, że zastosowanie ww. rozwiązań, czyli progów, w znacznym 

stopniu wpłynie na poprawę bezpieczeństwa wszystkich użytkowników dróg,  

w szczególności pieszych. Otrzymał deklarację Burmistrza, że w razie budowy progu, 

gmina wesprze powiat. Wszystkie informacje są dostępne w urzędzie – oprócz jednej. 

Przedsiębiorcy z okolic przejścia dla pieszych złożyli ok. 30 podpisów, których kopie  

dołącza do wcześniej zgłoszonego wniosku;  

 wnosi o wystąpienie do zarządcy drogi o poprawę oznakowania a w przyszłości 

przebudowę skrzyżowania drogi krajowej z drogą wojewódzką w kierunku Suwałk  

i budowę w tym miejscu ronda,   

 poinformował, iż kilka miesięcy temu prosił Przewodniczącego Rady Miejskiej  

o podjęcie przez Radę pewnego stanowiska. Sprawa straciła na aktualności, ale  

do dzisiaj nie podjęto żadnych działań,  

 oświadczył, aby zwiększyć stan zasobów mieszkaniowych gminy można to zrobić 

przystępując do rządowego programu Mieszkanie Plus. 
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Radna Wioletta Dorota Żukowska 

ponowiła wniosek dotyczący świetlic wiejskich. Prosiła o opracowanie jednolitego 

regulaminu i cennika wynajmu świetlic wiejskich, listy tych świetlic, kontaktu do opiekunów 

oraz umieszczenie tego w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła następujące wnioski: 

 na prośbę mieszkańców ul. Mazurskiej wnosi o wykonanie progu zwalniającego  

w okolicy budynku nr 18, 

 poddała pod rozwagę przeprowadzenie referendum dotyczącego podatku  

miejscowego od utrzymania porządku. Nawet niewielka kwota podatku pozwoliłaby 

na doposażenie w sprzęt Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  

w Olecku. Jest to jedno z możliwych rozwiązań w utrzymaniu czystości w gminie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odniósł się do zapytań kierowanych do niego: 

 grupa młodzieży była u niego na dyżurze tuż po rozstrzygnięciu konkursu. Uzgodnili, 

że młodzież przygotuje prezentację, którą przedstawi na dyżurze za dwa tygodnie  

i zostaną ustalone szczegóły formy jej zaprezentowania na sesji. Do tej pory nikt  

z młodzieży nie pojawił się ani u niego, ani u Burmistrza;  

 Mała Ojczyzna Olecko złożyła wniosek do budżetu o wzrost wynagrodzeń począwszy 

od 2019 r. Wnioski będą rozpatrywane do 15 listopada br. i trudno mu jest 

powiedzieć, czy zostanie to przyjęte i w jakiej formie. Klub radnych złożył wniosek  

o podwyżki płac o 150 zł brutto pracownikom administracji jednostek 

organizacyjnych gminy Olecko, czyli szkół, ośrodka kultury, ośrodka sportu  

i rekreacji, ośrodka pomocy społecznej w skali 3 lat. Kilka miesięcy temu 

sygnalizował, że bardzo chciałby, aby mieszkańcy korzystali z inwestycji, które  

są realizowane w mieście.    

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 opóźnienie w realizacji inwestycji – w jego ocenie nie ma opóźnień, gdyż termin 

przebudowy Wiewiórczej Ścieżki został przedłużony do 4 października br. ze względu 

na prace dodatkowe. Wynikają one z tego, że w porozumieniu z Nadleśnictwem 

Olecko, w miejscu, gdzie rzeka Możanka wpływa do jeziora,  będzie można wyciąć 

ok. 100 drzew. Firma realizująca zadanie musiała wykarczować teren po wycince. 

Sprawę przedłużenia terminu wykonania robót konsultował radca prawny, by potem 

nie było żadnych pomówień.  

Stwierdzenie, że jedna firma realizuje zadanie inwestycyjne jest prawdą.  

Do ogłaszanych przez gminę przetargów może przystąpić każdy. Obecnie wiele 

samorządów ma problemy z wyłonieniem wykonawców inwestycji. Firma, która 

posiada moce przerobowe, składa ofertę i wygrywa przetarg. Podał przykład przetargu 

ogłoszonego na przebudowę drogi w Dąbrowskich, gdzie ofertę złożyła tylko jedna 

firma z Suwałk. Osobiście cieszy się, że do przetargu przystąpiła chociaż jedna firma.  

Na realizację zadań w ramach funduszu sołeckiego w zakresie doposażenia placów 

zabaw trzeba czekać kilka miesięcy.  

Póki co nie ma zagrożenia terminowej realizacji inwestycji. Firma wykonująca 

przebudowę Wiewiórczej Ścieżki realizuje również zadanie modernizacji targowiska 

miejskiego, które winno być zakończone na czas; 

 oświetlenie przy obwodnicy – zwróci się do zarządcy drogi. Poinformował, iż zostało 

zdemontowanych część ekranów akustycznych przy jezdni, co poprawiło 

bezpieczeństwo; 

 próg zwalniający na ul. Kościuszki – gmina również zgłaszała problem do Powiatu 

Oleckiego. Wspólnie został wykonany próg zwalniający na wysokości szkoły 
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podstawowej. Jednak nie można przyjąć zasady, że na każdej ulicy będą wykonywane 

progi zwalniające. Kierowcy nie respektują przepisów drogowych, ale od tego jest 

policja, by egzekwować ich przestrzeganie. W jego ocenie dobrym rozwiązaniem, 

wzorem Litwy, jest wprowadzenie fotoradarów. Kara pieniężna przynosi wymierne 

efekty. W jego ocenie niezasadne jest remontowanie ulic, a potem montowanie  

na nich progów zwalniających. Większość uwag radnych jest zasadna i po to gmina 

przejmuje wiele dróg powiatowych, by ujednolicić system zarządzania nimi.  

Wiele osób uważa, iż za czystość w mieście odpowiada Burmistrz, jednak zgodnie  

z przepisami ustawy, chodniki winni sprzątać właściciele nieruchomości przyległych 

do chodnika. Właścicielem dróg w mieście jest gmina, powiat i zarząd dróg 

wojewódzkich, od którego często nie można wyegzekwować utrzymania czystości   

na jezdni i w pasie drogowym. Po przejęciu dróg powiatowych przez gminę stan ich 

utrzymania powinien znacząco się poprawić; 

 skrzyżowanie dróg w Sedrankach – co roku są składane wnioski do marszałka 

województwa, gdyż jest to droga wojewódzka. W tym roku zostały złożone wnioski 

na wykonanie ronda na skrzyżowaniu ulic Kolejowej i Wojska Polskiego, na budowę 

ronda na skrzyżowaniu w Sedrankach, na kapitalny remont drogi Olecko-Bakałarzewo 

oraz tunelu (przejścia dla pieszych) przy ul. Kościuszki. Jednak do tej pory nie podjęto 

żadnej decyzji; 

 regulaminy dla świetlic – opracowanie jednolitych regulaminów nie jest łatwą sprawą, 

gdyż mają one różne standardy, poza tym, nie we wszystkich pracują opiekunowie.  

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

odnośnie inwestycji dotyczącej oświetlenia wyjaśnił, iż proces przygotowania zbliża się  

ku końcowi. Odbyła się I runda dialogu technicznego, gdyż zadanie będzie realizowane  

w formie partnerstwa publiczno-prywatnego. Gmina Olecko jest jedną z niewielu, która 

stosuje ten tryb. W Urzędzie Miejskim został powołany zespół, którego jest 

przewodniczącym. W jego skład wchodzą jeszcze radca prawny – pan Łukasz Oniśko, 

Skarbnik Gminy, Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski, pracownik wydziału oraz 

doradca techniczny z Gdyni.  

Do postępowania zgłosiło się 6 firm, jedna ze względów formalnych została wykluczona. 

Spośród 5 firm jedna nie pojawiła się i I rundę dialogu przeprowadzono z 4 firmami.  

W dniach 10-12 października br. planuje się II rundę dialogu dotyczącą podziału ryzyka. 

Ze względu na to, iż jest to pierwsza inwestycja realizowana w takiej formule z kierownikiem 

Hatalskim jeździ na spotkania organizowane przez Ministerstwo Infrastruktury, gdyż rząd 

„pchnie” gminy w stronę partnerstwa publiczno-prywatnego. Do tej pory uczestniczyli  

w dwóch konferencjach.  

Jeśli druga runda dialogu technicznego odbędzie się około 11 października, to jest szansa,  

iż 18 października zostanie ogłoszony przetarg. Przygotowanie inwestycji trwało prawie rok, 

ale z doświadczeń innych samorządów wynika, że takie inwestycje mogą trwać  

od 2 do 4 lat. Ma nadzieję, iż jeszcze do końca roku da się rozstrzygnąć przetarg i podpisać 

umowę na realizację inwestycji.  

Wartość całego zadania wyniesie ok. 10 mln zł. Inwestycja jest o tyle bezpieczna, że jej koszt 

będzie spłacać się z oszczędności, które powstaną z zamontowania oświetlenia typu LED  

(ok. 50-60%). W ramach inwestycji zostanie wymienione oświetlenie w całej gminie oraz  

w mieście. Będzie zamontowane inteligentne sterowanie, którym można zarządzać 

smartfonem. Ponadto zostanie wymienione oświetlenie bożonarodzeniowe oraz zostaną 

postawione dwie ładowarki do samochodów elektrycznych.   

 

Radny Maciej Juchniewicz 

podkreślił, iż kwestia zamówień publicznych w Olecku jest drażliwa, bo przetargi wygrywa 

tylko kilka firm. Powodem tego mogą być źle skosztorysowane inwestycje.  
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Jego pytanie nie dotyczyło wycinki drzew przy Wiewiórczej Ścieżce, lecz fragmentów ścieżki 

już wyremontowanej. Miejsce, które podmakało, dalej podmaka, nie wykonano żadnego 

usprawnienia technicznego, by to wyeliminować.  

Nie ma nic przeciwko, by oleckie firmy wygrywały przetargi, jeśli procedura jest zachowana, 

ale stosowane jest jedynie kryterium ceny. Gmina nie dba o to, czy pracownicy są zatrudnieni 

na umowę o pracę. Do tej pory prace wykonywała młodzież, która teraz wróciła do szkoły 

i obecnie jest kłopot. Nie są to plotki, tylko pytania mieszkańców, co się dzieje z realizacją 

inwestycji.  

Ponadto zadanie miało być zrealizowane do 10 września br. i rozumie, że po tym terminie 

wykonawca winien płacić odsetki karne. Prosi, aby na piśmie przedstawić dokładnie całą 

sytuację.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, że odpowie szczegółowo na piśmie. Obecnie są stosowane również inne kryteria, 

nie tylko cena. Ponadto realizując zadanie inwestycyjne praktycznie zamyka się plac budowy. 

Gmina nie chciała na czas remontu zamykać Wiewiórczej Ścieżki, bo jest to atrakcyjne 

miejsce i zdecydowano o wykonaniu etapami. Zadanie nie zostało jeszcze ukończone,  

a roboty odebrane, więc po zakończeniu wskazuje się ewentualne błędy i wady.   

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

wskazał, iż ma inne zdanie odnośnie progów zwalniających. W wielu miastach buduje się 

nowe drogi z już zamontowanymi progami zwalniającymi, przy przejściach są radary. Tak  

to działa i tak należy działać.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

potwierdził, że jest to prawda jeśli chodzi o drogi osiedlowe. Na drogach głównych w kraju 

nie spotkał się z tym. Ewentualnie są wykonywane podniesione przejścia dla pieszych.  

W jego opinii jest to kwestia przestrzegania przepisów drogowych.  

  

Radni nie zgłaszali więcej wniosków i interpelacji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przerwa 5 minut. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

wznowił obrady i przypomniał o nagrywaniu sesji Rady. 

Zapytał, czy Rada wyraża zgodę na odczytywanie tylko tytułu projektu uchwały, gdyż treść 

była omawiana na posiedzeniach komisji. 

 

Rada przez aklamację wyraziła zgodę.  
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Do punktu 4 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż Statut Gminy Olecko został uchwalony w 2016 r. i dwa razy zmieniany.  

W związku ze zmianami przepisów prawa tj. ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wprowadzonymi ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw  

w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania  

i kontrolowania niektórych organów publicznych statut należy dostosować do istniejących 

przepisów prawa.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, iż Komisja przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, że Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało                     

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.70.2018 

w załączeniu 

 

 

b) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że projekt uchwały wynika ze zmian wprowadzonych ustawą z dnia 11 stycznia 

2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie 
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wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. Organ 

stanowiący gminy został zobligowany do podjęcia uchwały w sprawie obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej. Projekt uchwały dotyczy właśnie tej procedury. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.71.2018 

w załączeniu 

 

 

c) uchylenia uchwały w sprawie podziału Sołectwa Kukowo 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż nadzór prawny Wojewody Warmińsko-Mazurskiego wskazał na niewłaściwe 

zapisy w uchwale, która zostanie uchylona, a procedura będzie przeprowadzona ponownie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie podziału Sołectwa Kukowo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.   

 

Rada  jednogłośnie podjęła  uchwałę w sprawie uchylenia uchwały w sprawie podziału 

Sołectwa Kukowo. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.72.2018 

w załączeniu 

 

 

d) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Oleckiemu 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że Gmina Olecko w roku 2008 zakupiła aparat rentgenowski do prześwietleń 

uzębienia. W tym roku upłynął 10-letni termin użyczenia aparatu, który był wykorzystywany  

przez „Olmedicę” w Olecku Sp. z o.o. Urządzenie zostanie przekazane nieodpłatnie 

Powiatowi Oleckiemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w spawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Oleckiemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 
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Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Oleckiemu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.73.2018 

w załączeniu 

 

 

e) pozbawienia kategorii dróg gminnych 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji.  

Od 1 stycznia 2019 r. siedem dróg dotychczas gminnych zostanie przekazanych Powiatowi 

Oleckiemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie pozbawienia 

kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia kategorii dróg gminnych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.74.2018 

w załączeniu 
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f) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że z dniem 1 stycznia 2019 r. gmina przejmie od Powiatu Oleckiego 29 ulic, które 

staną się drogami gminnymi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg  

do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.75.2018 

w załączeniu 

 

 

g) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż rada gminy wyraża zgodę na wydzierżawianie lub wynajmowanie nieruchomości 

na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Zgoda jest również 

wymagana na zwarcie kolejnych umów z dotychczasowymi najemcami, na pomieszczenia 

wykazane w załączniku do niniejszej uchwały, na okres do 3 lat. Uchwała dotyczy  

12 pomieszczeń gospodarczych i garaży.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.76.2018 

w załączeniu 

 

 

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie  

pn. „Wykonanie chodników na ul. Batorego (odcinek od ul. Kościuszki  

do ul. Kasprowicza)ˮ 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że koszt zadania wyniósł 114.757,03 zł. Gmina dofinansuje inwestycję w wysokości 

50% poniesionych kosztów, czyli w kwocie 57.378,51 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Wykonanie chodników  

na ul. Batorego (odcinek od ul. Kościuszki do ul. Kasprowicza)ˮ. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 



 24 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Wykonanie chodników na ul. Batorego (odcinek  

od ul. Kościuszki do ul. Kasprowicza)ˮ. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.77.2018 

w załączeniu 

 

 

i) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż 28 kwietnia 2017 r. Rada Miejska podjęła uchwałę o przystąpieniu  

do sporządzenia zmiany studium w zakresie rolniczej przestrzeni produkcyjnej. Studium 

zostało opracowane zgodnie z procedurą planistyczną. Projekt uzyskał pozytywne opinie  

i uzgodnienia w wymaganym zakresie, został wyłożony do publicznego wglądu w dniach  

od 2 lipca 2018 r. do 27 lipca 2018 r. Do wyłożonego projektu zmiany studium,  

w ustawowym terminie od wyłożenia, wpłynęły cztery pisma zawierające uwagi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Następnie poinformował, że do projektu zmiany studium wyłożonego do publicznego wglądu 

zgłoszono 6 uwag. Zgodnie z załącznikiem Nr 3 do projektu uchwały Burmistrz zajął 

stanowisko o ich nieuwzględnieniu.  

Zapytał, czy radnym znana jest treść stanowiska Burmistrza w sprawie złożonych uwag  

i jednocześnie przypomniał, iż szczegółowo zostały one przedstawione na posiedzeniach 

komisji. 

 

Radny Karol Sobczak 

poprosił o odczytanie treści uwag do projektu studium. 
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Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 1. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 1 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 3 do projektu uchwały. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 2 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 3 do projektu uchwały. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 3 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 3 do projektu uchwały. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 4. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 3 do projektu uchwały. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 5. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 3 do projektu uchwały. 
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Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 10 radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odczytała treść uwagi nr 6. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 6 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 3 do projektu uchwały. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 10 radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.78.2018 

w załączeniu 

 

 

j) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej 

linii elektroenergetycznej 110 kV 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że 27 października 2017 r. Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej 

linii elektroenergetycznej 110 kV. Z wnioskiem o podjęcie uchwały wystąpiła firma EMCA 

Volt Sp. z o. o. z siedzibą w Warszawie, która jest pełnomocnikiem inwestora – PGE 

Dystrybucja S. A. W związku ze zmianą trasy przebiegu linii na odcinku przy Os. Siejnik 

inwestor wystąpił o zmianę uchwały intencyjnej przez zmniejszenie obszaru opracowania.  

Plan został opracowany zgodnie z procedurą planistyczną, uzyskał stosowne uzgodnienia. 

Szczegóły zostały omówione na posiedzeniach komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 

110 kV. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Następnie poinformował, że do projektu planu wyłożonego do publicznego wglądu zgłoszono  

5 uwag. Zgodnie z załącznikiem Nr 2 do projektu uchwały Burmistrz zajął stanowisko o ich 

nieuwzględnieniu.  

Zapytał, czy radnym znana jest treść stanowiska Burmistrza w sprawie złożonych uwag  

i jednocześnie przypomniał, iż szczegółowo zostały one przedstawione na posiedzeniach 

komisji. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 1 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 2 do projektu uchwały. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 2 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 2 do projektu uchwały. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 3 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 2 do projektu uchwały. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 2 do projektu uchwały. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 2 do projektu uchwały. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod 

trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.79.2018 

w załączeniu 

 

 

k) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście I” 

w Olecku dla obszaru przy ul. Stromej i Placu Wolności 1 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż w dniu 26 sierpnia 2016 roku Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Projekt planu uzyskał pozytywne opinie i uzgodnienia w wymaganym zakresie, był wyłożony 

do publicznego wglądu w dniach od 17 lipca 2017 r. do 14 sierpnia 2017 r. oraz  

od 30 października 2017 r. do 28 listopada 2017 r. Do wyłożonego projektu planu,  

w ustawowym terminie, wpłynęły dwie uwagi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 2 głosach za, 1 przeciw i 1 wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście I” w Olecku dla obszaru 

przy ul. Stromej i Placu Wolności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 
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Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Następnie poinformował, że do projektu planu wyłożonego do publicznego wglądu zgłoszono  

2 uwagi. Zgodnie z załącznikiem Nr 2 do projektu uchwały Burmistrz zajął stanowisko o ich 

nieuwzględnieniu.  

Zapytał, czy radnym znana jest treść stanowiska Burmistrza w sprawie złożonych uwag  

i jednocześnie przypomniał, iż szczegółowo zostały one przedstawione na posiedzeniach 

komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 1 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 2 do projektu uchwały. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 2 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku Nr 2 do projektu uchwały. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem wniosku w sprawie 

nieuwzględnienia uwagi głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uwaga nie została uwzględniona. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Śródmieście I” w Olecku dla obszaru przy ul. Stromej i Placu Wolności. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.80.2018 

w załączeniu 

 

 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że od 24 sierpnia 2018 r. wprowadza się zmiany, które wynikają  

ze zwiększenia dochodów i wydatków ogółem o 331.828,72 zł.  

W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2018-2022” wprowadza 

się do realizacji przedsięwzięcie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020, pn. „Akcja Aktywizacja”, 

działanie: Aktywne włączenie, w tym z myślą o promowaniu równych szans oraz aktywnego 

uczestnictwa i zwiększeniu szans na zatrudnienie, który będzie realizowany przez Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Olecku. Projekt został rozpisany kwotowo na lata 2018, 2019, 

2020. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2018-2028. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.81.2018 

w załączeniu 

 

 

m)  zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż zwiększeniu uległy zarówno dochody jak i wydatki o kwotę 240.867,72 zł. 

Szczegóły zostały omówione na posiedzeniach komisji.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.82.2018 

w załączeniu 

 

 

n) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu z zakresu ochrony zdrowia 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że Starosta Olecki zwrócił się z prośbą do gminy Olecko i gmin ościennych  

o wsparcie zadania realizowanego przez „Olmedica” w Olecku Sp. z o.o. w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego na lata 

2014 – 2020. Gminy wyraziły zgodę. Całkowita wartość projektu po przetargach wynosi 

4.889.714,13 zł. Wkład własny wynosi 1.136.491,76 zł. Zasady udzielania dotacji zostały 

ustalone proporcjonalnie do ilości mieszkańców w gminie. W naszym przypadku jest  

to 63,67%, czyli kwota pomocy w roku 2018 wyniesie 119.00,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu z zakresu ochrony zdrowia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 
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 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu z zakresu ochrony zdrowia. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.83.2018 

w załączeniu 

 

 

o) przyjęcia do realizacji przez Gminę Olecko zadania z zakresu administracji 

rządowej, dotyczącego przedsięwzięcia w zakresie edukacji patriotycznej  

i obywatelskiej dzieci i młodzieży w ramach programu wieloletniego 

,,Niepodległa” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż w związku z obchodami 100. rocznicy odzyskania przez Polskę 

niepodległości Rada Ministrów ogłosiła program wieloletni ,,Niepodległa”. Dwie gminne 

szkoły złożyły wniosek o dofinasowanie projektów, jedna z nich – Szkoła Podstawowa Nr 4  

z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku otrzymała 

dofinansowanie w maksymalnej kwocie 10.000,00 zł.  

W związku z tym, iż jest to zadanie z zakresu administracji rządowej należy uzyskać zgodę 

Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia  

do realizacji przez Gminę Olecko zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego 

przedsięwzięcia w zakresie edukacji patriotycznej i obywatelskiej dzieci i młodzieży  

w ramach programu wieloletniego ,,Niepodległa”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji przez Gminę 

Olecko zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego przedsięwzięcia  

w zakresie edukacji patriotycznej i obywatelskiej dzieci i młodzieży w ramach 

programu wieloletniego ,,Niepodległa”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.84.2018 

w załączeniu 

 

 

p) zmiany uchwały w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane 

lokalnym transportem zbiorowym w Olecku 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że z dniem 19 lipca 2018 r. firma prowadząca, od blisko 26 lat, lokalny transport 

zbiorowy, zawiesiła wszystkie kursy. Po wielu rozmowach, 17 września br. przewoźnik 

przedstawił analizę kosztów funkcjonowania linii i z dniem 24 września 2018 r. podjął się 

dalszego prowadzenia działalności, pod warunkiem przyznania dopłat do biletów ulgowych  

w wysokości 2,50 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa                            

– Leszek Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Krzysztof Fidler 

poinformował, iż Komisja nie opiniowała projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane lokalnym transportem zbiorowym  

w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia 

ulg za przejazdy wykonywane lokalnym transportem zbiorowym w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.85.2018 

w załączeniu 
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Do punktu 9 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Mieszkanka Olecka – Krystyna Kołodziejska 

poruszyła następujące sprawy: 

 podając przykład ostatnio wykonanego przejścia dla pieszych w Olecku przy kościele 

wyraziła żal, iż w mieście wiele się robi, a na osiedlu od 6 lat mieszkańcy się starają  

i nic nie zrobiono. Przykro jej, że radni z tego terenu nie składają wniosków, nie 

interesują się sprawami osiedla, co widać, bo nie są obecni na sesji; 

 odnośnie planowanego połączenia oleckich spółek Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej oraz Towarzystwa Budownictwa Społecznego chciała wiedzieć, czy 

sprawa udziałów dwóch pracowników jest już załatwiona. Prezesi spółek w 2016 r. 

zarabiali odpowiednio ponad 8 tys. zł i 6 tys. zł, więc połącznie przyniosłoby korzyści 

ekonomiczne; 

 jeśli chodzi o sortownię śmieci znajdował się tam sprzęt, którym zajmowała się spółka 

PGK. Ostatnio widziała, iż jedna z maszyn stoi nie używana. Zapytała, co dalej będzie 

ze sprzętem, który bez zadaszenia niszczeje; 

 poddała pod rozwagę wykonanie ścieżki pieszo-rowerowej jako bezpiecznego dojazdu 

do zakładu „Paldi” PHU Sp. z o. o. w Jaśkach po dawnym nasypie kolejki 

wąskotorowej wzdłuż drogi do Giżycka; 

 na Osiedlu Siejnik od 16 lat funkcjonuje Klub Seniora. Spółdzielnia Mieszkaniowa 

wyremontowała i udostępniła lokal. Chętne osoby mogą tam się zgłaszać; 

 dzwoniła do wojewody odnośnie wykaszania nieużytków będących w ich zarządzie  

w sprawie odpracowania zaległości za czynsze. Pracownik wyjaśnił, iż są inne środki, 

które można stosować wobec dłużników. Kiedy otrzyma odpowiedź na piśmie 

dostarczy ją do gminy; 

 zapytała o budowę ciepłowni w Olecku, która miała być oddana do użytku z końcem 

tego roku. 

Podziękowała Radzie Miejskiej za współpracę.  

 

Sołtys Sołectwa Gąski – Alicja Stefanowska 

poruszyła następujące sprawy: 

 zapytała, czy grupy odnowy wsi posiadają koordynatora, tzn. osobę łączącą 

mieszkańców z gminą. Po odejściu pracownika z Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 

nikt nowy nie został wytypowany. 

Poinformowała, iż na przełomie sierpnia i września do urzędu wpłynęła informacja 

odnośnie zagranicznego wyjazdu studyjnego dla członków grupy odnowy wsi, 

koordynatorów i władz. Chciała wiedzieć dlaczego nie zostali o tym powiadomieni  

i czy te grupy jeszcze funkcjonują, bo w tym roku nie mieli możliwości złożenia 

wniosku do programu „Aktywna wieś”.   

 

Sołtys Sołectwa Zatyki – Remigiusz Arciszewski 

oznajmił, iż chce usłyszeć zapewnienie, że droga gminna, która została odzyskana, pozostanie 

drogą gminną. Prosił o ponowne jej oznaczenie słupkami. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 połączenie spółek – kwestia dwóch udziałów zostanie w październiku ostatecznie 

załatwiona; 

 sortownia śmieci – urządzenia miała odkupić firma z Ełku, która wycofała się, ale są 

inni zainteresowani. Urządzenia są zabezpieczone, spółka nie poniosła żadnych strat. 

Przypomniał, iż sortownia była zakupiona w ramach funduszy norweskich. Jeśli uda 

się ją sprzedać, to spółka zarobi na tym; 
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 ścieżka pieszo-rowerowa – został sporządzony projekt techniczny budowy ścieżki, 

gmina czeka na możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie inwestycji. Planuje się 

przebieg ścieżki na odcinku od ronda przy Kauflandzie, wzdłuż drogi wojewódzkiej 

do Gordejek Małych; 

 odpracowanie zaległych czynszów – praktyka taka jest stosowana od kilku lat, ale nie 

ma chętnych; 

 ciepłownia w Olecku – przetarg został rozstrzygnięty przez Przedsiębiorstwo 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku, ale w związku z tym, iż ceny wzrosły, spółka 

w porozumieniu z urzędem marszałkowskim, zmieniła zakres zadania – powstanie 

kotłownia kontenerowa bez budynku administracyjnego, plac pozostanie taki, jaki był 

planowany pierwotnie, została też zmieniona technologia i dlatego ogłoszono nowy 

przetarg. W trakcie procedury PEC otrzymał również dofinansowanie na przebudowę 

sieci cieplnej w mieście i podłączenie budynku przedszkola i MOSiR-u; 

 grupy odnowy wsi – koordynatorem obecnie jest Wydział Strategii i Rozwoju. 

Sprawdzi i odpowie na piśmie; 

 drogi w Zatykach – droga gminna w stronę miejscowości Bartki zostanie 

wyremontowana. Nie planuje się likwidacji drogi, a słupki muszą zostać odtworzone 

przez osobę, która je zniszczyła.    

 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

poinformował, iż przekazuje do protokołu z sesji kartę głosowań imiennych Klubu Radnych 

OKO. 

Jako przewodniczący klubu wyjaśnił, iż radna Cieślukowska wyjechała, ale kiedy może,  

to uczestniczy w sesji. Nie zgodził się z opinią mieszkanki, w jego ocenie na Osiedlu Siejnik 

dużo zrobiono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Planowany termin kolejnej sesji, zgodnie  

z planem pracy Rady – 26 października 2018 r.  

Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku.  

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wojciech Rejterada 

 

 

                 

      

 


